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Protokół  Nr XXXII/2021 

z  sesji Rady Miejskiej Borku Wlkp. 

odbytej w dniu 18 sierpnia 2021 roku 

w godz. od 1600 do 1655 

 

W sesji uczestniczyło 14 radnych (ustawowo 15 radnych)   

 

Obecni: Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Florczyk Damian, 

Gawroński Romuald, Gałczyński Jacek, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, 

Malicki Roman, Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska 

Elżbieta 

Nieobecna radna: Przybylak Magdalena 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

W sesji uczestniczyli także Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek,  

Skarbnik Gminy – Monika Hornicka. 

 

Ad.1. Otwarcie obrad. 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak, powitał wszystkich 

radnych oraz gości. 

 

 

Ad.2. Ustalenie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada jest władna do  podejmowania uchwał, 

gdyż jest zachowane quorum, po czym przedstawił porządek sesji. 

1. Otwarcie obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XXXI  sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) zmian budżetu i w budżecie na rok 2021; 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2027;  
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3) ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Borek Wlkp., w roku szkolnym 

2021/2022; 

4) przejęcia od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy  w Poznaniu 

działki o numerze ewidencyjnym 190/16, obręb Karolew; 

5) przejęcia od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy  w Poznaniu    

działki o numerze ewidencyjnym 188/7, obręb Karolew; 

6) przyjęcia od Powiatu Gostyńskiego zadań w zakresie zimowego utrzymania dróg 

powiatowych w sezonie 2021/2022. 

 

8. Stanowisko Rady Miejskiej Borku Wlkp. dotyczące inicjatywy uczczenia zwycięskiego 

Powstania Wielkopolskiego  1918 – 1919 poprzez ustanowienie 27 grudnia świętem 

państwowym. 

9. Wolne głosy, wnioski i informacje.  

10. Zakończenie. 

 

Następnie na prośbę Burmistrza Przewodniczący Rady wnioskował o wprowadzenie do 

porządku sesji projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/247/2021 Rady 

Miejskiej Borku Wlkp. z dnia 15 kwietnia 2021 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego. 

 

Po czym Przewodniczący Rady zapytał czy są inne uwagi. 

Więcej uwag nie zgłoszono, po czym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie wniosku. 

Za przyjęciem wniosku głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego 

stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (13): Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Florczyk Damian, Gawroński Romuald, 

Gałczyński Jacek, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, Malicki Roman, Osowicz 

Artur, Pawlak Tomasz, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

Nieobecny radny: Radosław Andrzejak 

 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił porządek sesji po wprowadzonej zmianie: 

Porządek sesji po wprowadzonej zmianie: 
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Punkty od 1 do 6 bez zmian 

Punkt 7. Podpunkty  od 1) do 6) bez zmian 

7 ) zmiany uchwały Nr XXVII/247/2021 Rady Miejskiej Borku Wlkp. z dnia 15 kwietnia 

2021 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

Punkty od 8 do 10 bez zmian 

 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał  czy są uwagi do przedstawionego porządku sesji. 

Nikt uwag nie zgłosił, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie jego 

przyjęcia. 

 

Za przedstawionym porządkiem sesji głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego 

stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (13): Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Florczyk Damian, Gawroński Romuald, 

Gałczyński Jacek, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, Malicki Roman, Osowicz 

Artur, Pawlak Tomasz, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

Nieobecny radny: Radosław Andrzejak 

 

Ad. 3 . Przyjęcie protokołu z obrad XXXI  sesji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że radni mieli możliwość zapoznania się z treścią protokołu 

z XXXI sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu  24 czerwca  2021 roku i był wyłożony 

na stanowisku ds. obsługi Rady Miejskiej, Burmistrza oraz kadr. Następnie zapytał czy radni 

zgłaszają uwagi do protokołu. 

 

Żadnych uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie jego przyjęcia. 

Za przyjęciem protokołu z XXXI sesji Rady głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Wynik głosowania imiennego: 
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Za (13): Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Florczyk Damian, Gawroński Romuald, 

Gałczyński Jacek, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, Malicki Roman, Osowicz 

Artur, Pawlak Tomasz, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

Nieobecny radny: Radosław Andrzejak 

 

Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 

Nie wpłynęło sprawozdanie z Rady Powiatu. 

 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w/w sprawozdanie zostało zamieszczone na stronie 

internetowej Urzędu Miejskiego w Borku Wlkp. oraz przesłane radnym na pocztę 

elektroniczną. W związku z powyższym nie będzie odczytywane na sesji. 

 

Żadnych uwag do w/w sprawozdania nie zgłoszono. 

Sprawozdanie stanowi zał. nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Brak interpelacji i zapytań radnych. 

 

Ad. 7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian budżetu i w budżecie na rok 2021 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 6 

do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XXXII/ 291 /2021 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 



  str.5/10   

Wynik głosowania imiennego: 

Za (13): Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Florczyk Damian, Gawroński Romuald, 

Gałczyński Jacek, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, Malicki Roman, Osowicz 

Artur, Pawlak Tomasz, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

Nieobecny radny: Radosław Andrzejak 

 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata 2021-2027 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 8 

do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XXXII/ 292 /2021 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (13): Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Florczyk Damian, Gawroński Romuald, 

Gałczyński Jacek, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, Malicki Roman, Osowicz 

Artur, Pawlak Tomasz, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

Nieobecny radny: Radosław Andrzejak 

 

3) ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Borek Wlkp. w roku szkolnym 

2021-2027 

Przewodniczący  Rady odczytał uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 
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Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 10 

do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XXXII/ 293 /2021 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (13): Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Florczyk Damian, Gawroński Romuald, 

Gałczyński Jacek, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, Malicki Roman, Osowicz 

Artur, Pawlak Tomasz, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

Nieobecny radny: Radosław Andrzejak 

 

4) przejęcia od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy  

w Poznaniu działki o numerze ewidencyjnym 190/16, obręb Karolew 

Przewodniczący  Rady odczytał uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

 

Radny Damian Florczyk podziękował Burmistrzowi za uregulowanie własności gruntu, po 

czym w imieniu  mieszkańców bloku Nr 11, 12 i 13 wnioskował o przejęcie gruntu po 

masarni. Mieszkańcy w/w bloków dbają o ten grunt, mają też koncepcję na jego 

zagospodarowanie. Radny zobowiązał się pomóc przy sporządzeniu uzasadnienia wniosku  

o przejęcie gruntu. 

Burmistrz poinformował, że bardzo chętnie skorzysta z pomocy radnego w tym zakresie, 

ponieważ KOWR o/ Terenowy w Poznaniu wymaga szczegółowego uzasadnienia przejęcia 

działki mimo, że wstępnie uzyskaliśmy pozytywną opinię. 

 

Innych uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 
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Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 12 

do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XXXII/ 294 /2021 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (13): Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Florczyk Damian, Gawroński Romuald, 

Gałczyński Jacek, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, Malicki Roman, Osowicz 

Artur, Pawlak Tomasz, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

Nieobecny radny: Radosław Andrzejak 

 

5) przejęcia od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy  

w Poznaniu działki o numerze ewidencyjnym 188/7, obręb Karolew 

Przewodniczący  Rady odczytał uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 14 

do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XXXII/ 295 /2021 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Florczyk Damian, 

Gawroński Romuald, Gałczyński Jacek, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, 

Malicki Roman, Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Szczepaniak Tomasz,  

Wojciechowska Elżbieta 
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6) przyjęcia od Powiatu Gostyńskiego zadań w zakresie zimowego utrzymania dróg 

powiatowych 

Przewodniczący  Rady odczytał uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 16 

do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XXXII/ 296 /2021 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Florczyk Damian, 

Gawroński Romuald, Gałczyński Jacek, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, 

Malicki Roman, Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Szczepaniak Tomasz,  

Wojciechowska Elżbieta 

 

7) zmiany uchwały Nr XXVII/247/2021 Rady Miejskiej Borku Wlkp. z dnia 15 

kwietnia 2021 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

Przewodniczący  Rady odczytał uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 18 

do niniejszego protokołu. 
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Uchwała Nr XXXII/ 297 /2021 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Florczyk Damian, 

Gawroński Romuald, Gałczyński Jacek, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Andrzej Kubiak, 

Malicki Roman, Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Szczepaniak Tomasz,  

Wojciechowska Elżbieta 

 

Ad.8. Stanowisko Rady Miejskiej Borku Wlkp. dotyczące inicjatywy uczczenia 

zwycięskiego Powstania Wielkopolskiego  1918-1919 poprzez ustanowienie 27 grudnia 

świętem państwowym. 

Przewodniczący Rady przedstawił wypracowane na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady 

w/w stanowisko Rady Miejskiej, stanowi ono załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.9. Wolne głosy, wnioski i informacje. 

W tym punkcie Burmistrz poinformował, że od miesiąca października br. wzrosłaby 

opłata za odbiór odpadów komunalnych, jeżeli Rada nie podejmie do końca września uchwały 

dotyczącej sposobu zbierania odpadów komunalnych w ten sposób, że zostaną wyłączone 

frakcje popioły. Cena za odbiór odpadów zmieszanych zanieczyszczonych popiołem może 

wzrosnąć o 50,- zł netto za 1 tonę. Rocznie dostarczamy 1450 ton odpadów, co daje kwotę 

72.500,- zł netto na rok, dzieląc przez mieszkańców zobowiązanych płacić za odpady daje to 

1zł miesięcznie podwyżki. Ponadto musimy spełniać normy unijne związane  

z odzyskiwaniem  ze śmieci tych frakcji, które są segregowane do dalszego recyklingu.         

W tym roku z trudem spełniliśmy te wskaźniki i nie zapłaciliśmy kary, a były już obawy, że 

do tego dojdzie. W roku 2022 wskaźniki idą w górę i na pewno nie spełnimy tych warunków  

i wówczas będziemy płacić wysokie kary, które byłyby doliczone do ceny za odpady.  

Burmistrz widzi następujące rozwiązanie: Rada we wrześniu br. podejmie stosowną uchwałę, 

na koszt Gminy zakupimy pojemniki na popiół dla mieszkańców deklarujących ogrzewanie 

mieszkań opałem, które daje popiół. Pojemniki będą z tworzywa sztucznego,  

z kodem odrębnym dla każdego domu.  Na wioskach pojemniki zostałyby dostarczone do 

sołtysów, którzy przekażą je mieszkańcom. W przyszłości samochody zbierające odpady 

mają być wyposażone w wagę i każdy będzie płacił za swoje śmieci. 
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Radny Romuald Gawroński stwierdził, że popiół będzie sypany do plastikowych 

pojemników, często jest zalewany wodę czyli jego waga będzie dużo wyższa i tym samym 

opłata będzie również wyższa dla Gminy. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że ta osoba, która tak robi musi zdać sobie sprawę, że wszyscy za to 

zapłacą, ponieważ system jest wspólny dla wszystkich. Burmistrz dodał, że wagowo odpady 

nie powinny nam się zwiększyć, ponieważ osoby, które obecnie sypią popiół do odpadów 

zmieszanych na pewno tak samo zalewają go wodą. Jak kiedyś będą odpady ważone przy 

odbiorze od mieszkańców to każdy zwróci na to uwagę. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu 31 sierpnia br. o godz. 9.30 

odbędzie się posiedzenie wyjazdowe Komisji Oświaty. 

 

Ad.10. Zakończenie. 

W związku z wyczerpaniem  porządku obrad oraz brakiem innych głosów 

Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak zakończył XXXII sesję Rady Miejskiej  

Borku Wlkp. 

 

Protokołowała      Przewodniczący Rady 

 

Wiesława Wójcik     Tomasz Pawlak 


